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Komisia pre bezpečnosť a verejný poriadok  

Mestské zastupiteľstvo v Malackách 

 

Mesto Malacky, Bernolákova 5188/1A, 901 01 Malacky 

 
 

ZÁPISNICA 
 

Zo zasadnutia Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok, konaného dňa 11.12.2023 o 17.00 hod. 
v budove Mestského úradu v Malackách, Bernolákova 5188/1A, v zasadacej miestnosti  na III. 

poschodí 
 
Prítomní členovia komisie:     Ing. Štefan Hronček – predseda komisie 
                                                   Mgr. Marián Andil- podpredseda komisie   
                                                   Mgr. Robert Peťko - člen 
                                                   JUDr. Andrej Kliment - člen 
                                                   Jana Paičková – člen 
                                                    
Neprítomní členovia komisie: Stanislav Slezák-člen 
                                                   Vojtech Kubina- člen 
                                                   Mgr. Renata Biksadská – člen 
                                                   Bc. Michelle Palkovičová- člen                                            

                                                                            
Tajomníčka komisie:               Mgr. Martina Přibylová  
 
Pozvaní hostia: pozvaný Mgr. Ivan Jurkovič – náčelník Mestskej polície Malacky, sa pred konaním 
zasadnutia ospravedlnil a poveril jeho zastúpením na zasadnutí Alenu Oravcovú -vedúcu oddelenia 
výkonu služby a objasňovania priestupkov MsP 
 
 
Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok bolo zvolané pozvánkou zo dňa 05.12.2023 
zverejnenou aj na webových stránkach mesta spolu s plánovaným programom zasadnutia. 
 
Návrh programu :  
 

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Informácia a prejednanie návrhu Organizačného poriadku Mestskej polície v Malackách 

3) Pripomienkovanie konceptu plánovaného zjednosmernenia niektorých ulíc v meste Malacky. 

4) Rôzne-diskusia 

5) Záver 

 

K bodu 1- Otvorenie zasadnutia 

 

Na jednanie sa dostavila nadpolovičná väčšina jej členov, komisia tak bola spôsobilá rokovať ( § 27 ods.1 

Rokovacieho poriadku). Zasadnutie Komisie pre bezpečnosť a verejný poriadok ( ďalej aj len „ Komisia“)  

otvoril a naďalej viedol predseda komisie Ing. Štefan Hronček, ktorý v úvode privítal  prítomných a 

zároveň predložil vyššie uvedený návrh programu zasadnutia komisie. Predložený návrh programu bol 

jednohlasne schválený.  

 

Uznesenie: Navrhnutý program zasadnutia bol bez pripomienok prítomnými členmi komisie 

schválený.  

 

Hlasovali: za: 5             proti: 0               zdržali sa: 0              nehlasovali:0  

-------------------------------------------------------------------------------------------- 
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K bodu 2 – Informácia o a prejednanie návrhu Organizačného poriadku Mestskej polície 

v Malackách - Z 127/2023 

 

    Komisii bol predložený materiál, ktorý bude prejednávaný na zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

v Malackách dňa 13.12.2023, číslo materiálu Z 127/2023. Návrh Organizačného poriadku Mestskej 

polície v Malackách. O návrhu a jeho dôvodoch informovala Komisiu Alena Oravcová-vedúca 

oddelenia výkonu služby a objasňovania priestupkov MsP v Malackách. 

Návrh na úpravu organizačného poriadku úzko súvisí s existujúcimi zákonnými zmenami 

v parkovaní vozidiel, t.j. zákaz státia na chodníkoch platný od októbra 2023 a plánovanými zmenami 

v parkovacej politike mesta, keď sa ukazuje byť nevyhnutné zabezpečiť zintenzívnenie kontroly nad 

dopravnou situáciou v meste. V súčasnosti zabezpečuje kontroly verejného poriadku, ochranu 

životného prostredia a dopravnej situácie v meste a plnenie úloh vyplývajúcich z VN, uznesení 

mestského zastupiteľstva jedna hliadka, ktorá nestačí pokryť celé mesto ani s pomocou existujúceho 

kamerového systému. Alena Oravcová uviedla, že najmä v poslednej dobe, v súvislosti so zmenami 

v parkovaní sa množia aj oznámenia o dopravných priestupkoch. Návrh úpravy Organizačného 

poriadku predpokladá popri „bežnej hliadke“, vytvorenie špecializovanej dopravnej hliadky a s tým 

súvisiace navýšenie počtu príslušníkov mestskej polície o 3 ľudí, ktorí budú vykonávať službu počas 

pracovných dní,  8 hodín denne, pravdepodobne od 8.00 do 16.00 hod., kedy sa javí byť najviac 

potrebné riešiť tzv. “statickú dopravu“, teda parkovanie vozidiel s tým, že dvaja príslušníci budú 

vykonávať aktívnu hliadku a tretí príslušník by následne jej zistenia spracovával administratívne.  

   Mgr. Róbert Peťko- člen komisie navrhol, aby príslušníci mestskej polície boli zaraďovaní do 

služieb tak, aby všetci riešili a vedeli riešiť rôzne veci, vrátane dopravy, teda aby neboli len „ 

špecialisti“ na dopravu a k iným veciam sa v rámci výkonu služby nedostali, ale aby hliadky boli 

vytvárané zo všetkých príslušníkov mestskej polície. Ďalej navrhol, aby bol počet zamestnancov  

mestskej polície navýšený nie o 3 ale o 4 príslušníkov, ktorý by vykonávali hliadku a jedného 

civilného zamestnanca, ktorý by vykonával administratívnu prácu pre hliadku. Dopravná hliadka by 

tak mohla vykonávať činnosť v rámci 12-hodínových smien, civilný zamestnanec by pracoval v 8- 

hodinových denných smenách a mohol by byť prijatý na z tzv. „chránených dielní“ a mesto by tak 

ušetrilo na mzde.   Tento návrh podporil aj predseda komisie a ďalší prítomní členovia.  

  JUDr. Andrej Kliment ocenil, že vytvorenie ďalšej hliadky sekundárne pomôže aj zlepšeniu 

bezpečnostnej situácie v meste.  

  Mgr. Róbert Peťko následne navrhoval, aby mesto pracovalo so systémom „MP manager“, 

s funkciami ktorého v krátkosti oboznámil, keďže tento by výrazne odľahčil administratívu a 

zefektívnil činnosť mestskej polície a je zavedený už v rôznych iných mestách. K tomuto Mgr. 

Oravcová uviedla, že žiaľ tento nie je kompatibilný s využívaným systémom  Cora Geo.  
 

Uznesenie:  
 

Komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť predložený materiál Z 127/2023- návrh 
Organizačného poriadku mestskej polície tak, že počet zamestnancov mestskej polície bude 
navýšený o 4 príslušníkov mestskej polície, ktorí budú vykonávať dopravnú hliadku a to 
v rámci 12-hodinových služieb a jedného civilného zamestnanca s 8 hodinovou pracovnou 
dobou, ktorý bude vykonávať pre hliadku potrebnú administratívnu činnosť. Civilného 
zamestnanca navrhuje komisia prijať z radov občanov z tzv. “chránených dielní“, čím bude 
možná pre mesto aj mzdová úspora.  

 
 
 

Hlasovali:   za:  5                  proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
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K bodu 3- Pripomienkovanie konceptu plánovaného zjednosmernenia niektorých ulíc v meste Malacky  
 
Komisia mala k dispozícii návrh plánu zjednosmernenia jednotlivých ulíc v meste Malacky, k čomu člen 
komisie JUDr.Andrej Kliment vyjadril námietku voči navrhovanému zjednosmerneniu celej ulice 1.Mája 
a priľahlých bočných uličiek, čím by sa značne skomplikovala dopravná situácia v meste, najmä 
s ohľadom na už aj tak veľmi obtiažny výjazd na Záhorácku ulicu, keď by sa situácia ešte zhoršila, 
v meste by sa vytvárali zápchy a s veľkou pravdepodobnosťou by tak doprava, najmä v ranných hodinách, 
kolabovala. K tomuto sa vyjadril aj predseda komisie Ing. Hronček, ktorý uviedol, že aj z pohľadu 
dostupnosti vjazdu a prejazdu záchranných zložiek do ulice 1. Mája a priľahlých ulíc by bol 
skomplikovaný. Zároveň však predseda komisie uviedol, že vzhľadom k tomu, že návrh zjednosmernenia 
ulíc a zmena v organizácii dopravy a parkovania v meste nebude prejednávaný na najbližšom 
zastupiteľstve a komisia nemá k dispozícii kompletný materiál, k tomuto bodu programu sa komisia vráti, 
keď bude mať k dispozícii všetky informácie a materiály pred jeho prejednaním v mestskom 
zastupiteľstve.  
 
Bod sa prejednal bez prijatia uznesenia, komisia predložené informácie a námietky vzala na 
vedomie a problematikou sa bude ďalej zaoberať po predložení kompletného materiálu. 
 
 
K bodu 4 –Rôzne -diskusia 
 
Komisia sa v diskusii venovala týmto aktuálnym problémom:  
 

1. Situácia na školách 
2. Nefunkčné verejné osvetlenie 

 
 

1. O situácii na školách vo vzťahu k problematickému správaniu sa žiakov informovala členka 
komisie Jana Paičková, ktorá poukázala na to, že situácia so správaním sa žiakov je často problematická, 
keďže sa často vyskytuje u žiakov nevodné správanie sa, nedostatok rešpektu, empatie, šikana medzi 
žiakmi a dokonca aj voči učiteľom, pričom spolupráca s rodičmi je často zlá, keďže rodičia nie vždy 
prijímajú zodpovednosť za správanie sa dieťaťa, takže riešenie býva potom o to obtiažnejšie. Deti často 
nemajú z rodiny vytýčené hranice správania sa,  určené hodnoty a ani úctu k učiteľom, ani k sebe 
navzájom. Poukázala na nebezpečenstvo sociálnych sietí najmä vo vzťahu k šikane. Z aktuálnych 
problémov na školách spomenula najmä rozšírenie užívania tzv. žuvacieho tabaku, ktorý je pre deti 
svojimi účinkami  nebezpečný a toxický a ovplyvňuje ich správanie a je ľahko dostupný aj na e-shopoch 
na internete. Učiteľky často nevedia o týchto nebezpečenstvách, nevedia tento tabak ani rozpoznať a tiež 
nevedia, ako sa zachovať k žiakom s problémovým správaním. 

 

 Uznesenie:  

    Komisia navrhuje mestskej polícii, aby rozšírila svoju preventistickú činnosť, ktorú vykonáva 

na školách voči žiakom, aj voči pedagogickým pracovníkom tak, aby boli pedagógovia poučovaní 

o aktuálnych hrozbách a o postupoch v prípade podozrivých zistení. 

 

Hlasovali:   za:    5           proti:    0                 zdržal sa:   0                  nehlasoval: 0 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

2. Členovia komisie informovali o nefunkčnom verejnom osvetlenie aktuálne na Záhoráckej ulici, 
neosvetlenú cyklotrasu a diskutovali o nebezpečenstve premávky najmä pre chodcov a cyklistov 
v nočných hodinách. Ďalej diskutovali o nebezpečenstve pri premávke na cyklochodníkoch, keď cyklisti 
často jazdia rýchlo a bez ohľadu na aktuálnu situáciu v dopravnej premávke, najmä na križovatkách 
s komunikáciami pre vozidlá.   
 
 
Bod sa prejednal bez prijatia uznesenia, komisia informácie vzala na vedomie a situáciu ohľadom 
bezpečnosti premávky na cyklochodníkoch bude sledovať.  
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K bodu 5-  Záver 
 

Predseda komisie na záver poďakoval všetkým členom komisie za účasť s tým, že  ďalšie 
jednania komisie budú zvolávané operatívne podľa potreby. Rokovanie bolo ukončené o 19.00 hod..  
Zápisnicu spísala tajomníčka  komisie Mgr. Martina Přibylová, jej obsah potvrdil predseda komisie. 
Prílohu zápisnice tvorí prezenčná listina. 
 

Táto zápisnica bude distribuovaná elektronicky (e-mailom) členom Komisie pre bezpečnosť 
a verejný poriadok, primátorovi mesta, prednostke mestského úradu, hlavnej kontrolórke mesta  
a k zverejneniu na internetovej stránke mesta. 
 
 
 
 
 
 

 

...............................................................                    ....................................................... 

  Mgr. Martina Přibylová                                              Ing. Štefan Hronček 

                                                                                              

      tajomník komisie                                                           predseda komisie 


